Your safety and comfort matter



# Book-A-Ride today!



628-18-118

Contact us at:

Tel no: (65) 628-18-118 Fax: (65) 62822182

Email:

enquiry@caringfleet.com

Visit us at:

Blk 211 Hougang Street 21 #01-309 (2nd level) Singapore 530211

Brochure designed by Diploma in Communication and Information Design students of Repulic Polytechnic.



### About us

Caring Fleet Service Limited (CFS) is a non-profit social enterprise founded in 2010 that provides transportation services to people with mobility difficulties.

As a social enterprise, we encourage independence and self-sufficiency in people with limited mobility by providing transportation that cares.

Our purpose-equipped vehicles come with a wheelchair-lift and safety restraint system. Our customer service officers are dedicated and committed to providing a safe ride.



### Multi-purpose transport services for all YOUR needs



"The best part of my job is seeing the smile on their faces and my day is made. I will encourage people to try our service and experience it themselves" – David Tay, Customer Service Officer

### Accessible and safe ride

- Experienced drivers
- Nationwide transportation
  - Safety locks in vans
    - Comfortable seats
      - Punctual service

### Testimonial

"I am really happy and grateful for Caring Fleet's services. They are always very friendly."

- Madam Ko Lay Peng, 60, client of Caring Fleet



# 您的安全与舒适对我们非常重要



今天就拨电

预约您的行程!

628-18-118

联络方式: 电话:(65)628-18-118 传真:(65)62822182

电邮地址:

enquiry@caringfleet.com

地址:

Blk 211 Hougang Street 21 #01-309 (2nd level) Singapore 530211





# 关于我们

关怀团队服务有限公司创 办于2010年,是个为行动 不便人士提供运载服务的 非营利企业。

身为一个社会企业,我们 为了鼓励独立性以及自给 自足精神,而决定为行动 受限的人士提供有爱心的 运载服务。

我们的车辆装备齐全,附 有轮椅升降机与安全锁系 统。 我们的客服人员敬业 乐业,确保您一路安全。



## 能满足您所有需求的多功能 运载服务



"看到他们的笑脸是这份工作最有满足感的部分,同时也令我一整天 感到心情愉悦。我会鼓励大家亲自体验我们的服务。"- David Tay, 客服人员

## 方便与安全的旅程

- 经验丰富的司机
  - 全国性的运载
- 车辆内装有安全锁
  - 舒适的座椅
    - -服务准时

## 证词

"我非常喜欢 及感谢关怀团 队的服务。他 们总是那么友 善。"

- Ko Lay Peng女 土,60,关怀团队 的顾客

